學生輔導中心保密協議書暨簽到表
臺北醫學大學學務處學生輔導中心保密協議書暨簽到表
[bookmark: _GoBack]
會議時間：
地點：
主席：
出席人員： 

立協議書人保密義務如下，共同遵守：
Obligations and agreement as follows:
1、 會議資料：本協議書所稱之會議資料，係指立協議書人於討論期間所取得或知悉之資料，應採取良善之保密措施，於討論過程中，不私自錄音、錄影或以任何方式記錄資料。
Meeting information: meeting information refers to any information provided or received during this meeting, which should be remained confidential by all parties. Audio, video or any other kind of recording is prohibited. 
2、 保密義務：會議結束後，不將會議中關於討論內容私下以任何形式洩露、告知、交付或轉移他人或對外發表。本協議保密約定於會議結束、處理終止後仍然有效。
Confidentiality Obligation: all attendees shall not reveal, disclose, transfer or make public any confidential information in any form（including to the press）after the meeting. This agreement shall remain effective after the meeting ends and further actions have been made.
3、 法律責任：若違反上述保密協議，涉及個人資料保護法範疇，本人願意自負法律責任。
Legal liability: by signing this agreement I understand the legal liability and consequences related to violation of the agreement and/or Taiwan’s Personal Information and Privacy Act (PIPA).
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